

第七届亚洲冷冻治疗学术大会 会议通知

尊敬的各位专家、同道:

亚洲冷冻治疗学会自 2012 年成立以来,得到各位同行的高度关注,并积极参加亚冷会举行的活动。为进一步推进肿瘤微创治疗技术规范,有序向前发展,更好的发挥其在肿瘤综合治疗中的作用,亚洲冷冻治疗学会定于 2023 年 12 月 9 日在中国首都北京召开"第七届亚洲冷冻治疗学术大会"。

本次大会以 4I 为主题(传承 Inheritance,创新 Innovation,整合 Integration,提高 Increase),继续秉承"博采众长、共赢发展"的理念,努力实现四大目标: 抗大旗(Shoulder the banner),引领亚洲冷冻事业向国际发展; 扩大群(Extended group),全面拓展冷冻在肿瘤消融、支气管镜、支气管镜、妇科、皮肤科的应用; 开大会(Hold annual conference),每年召开一次全体会员年会,力邀其他相关领域的专家一起交流学习,提高亚冷会的声誉; 办大事(Make a great effort to do something),要设立一批亚冷会培训基地及合作企业,加强与其他兄弟学会及国际交流,让更多的患者获益。

亚冷会高度重视学术性,旨在为全国微创治疗领域同行搭建一个合作开放的高水平学术交流平台。 会议内容将涵盖冷冻消融、热消融、血管介入治疗及呼吸内镜介入治疗等领域的影像、临床与基础研究。届时将会有来自亚洲各地著名肿瘤介入与微创治疗领域专家进行线上、线下学术交流,就有关领域的前沿学科、新技术、新理念进行精彩讲座。

高山流水遇知音,首都北京欢迎您。诚挚邀请各位共襄盛会,携手推进亚洲冷冻治疗事业的发展 与繁荣。





会议基本信息

会议时间: 2023年12月9日

报到时间: 2023年12月8日12:00-20:00报到

会议地点: 北京东方花园饭店(北京市东城区东直门南大街6号)

会议报到地点:北京东方花园饭店一层大堂

组织架构

主办单位:亚洲冷冻治疗学会

承办单位: 北京中医药大学东直门医院

大会荣誉主席: Nikolai Korpan (奥地利)、肖越勇、徐克成、(日本)、叶定伟、李成利。

大会主席: 王洪武

共同主席: 郭伟、黄凯文(台湾)、李文涛、李家平、牛立志、Barlian Sutedja(印尼)、Chen Icin Fah(马来西亚)

大会学术委员会:

柏明军、陈国奋、Barlian Sutedja、 Byung Kwan Park、Dmitrii A. Ionkin、Junta Harada、Lim Yew Cheng、Md Abu Kausar (Shapon)、Michael Alan B. Hernandez、Nikolai Korpan、Pudjo Astowo、Tadashi Shimizu、Teguh Widjajadi、Watanabe、Yasuyuki Sugiyama、柴文晓、车能雨、陈宏、陈璞莹、陈小波、程远雄、杜端明、高峰、郭伟、郭彦伟、黄子林、姜文青、蒋天安、金发光、李文涛、李家平、李成利、李泉旺、李晓光、李一诗、李钟、李兆沛、梁冰、廖江荣、林存智、林征宇、柳明、龙发、吕莉萍、马洪明、孟繁峥、宓兵、穆峰、牛立志、牛洪欣、钱建新、钱祝银、邱国钦、任国欣、饶伟、司同国、宋小莲、孙继泽、孙加源、孙军辉、涂智彦、王洪武、王继旺、肖越勇、徐克成、肖阳宝、邢西迁、杨坡、杨武威、杨毅、叶贤伟、于海鹏、张楠、张肖、张啸波、张彦舫、赵文华、周红梅、周志刚、邹珩

大会组委会:

Barlian Sutedja、 Byung Kwan Park、边灵杰、Nikolai Korpan、Watanabe、郭伟、何小锋、李文涛、李家平、李成利、李晓娜、柳明、陆天雨、马洋洋、牛立志、孙继泽、王洪武、魏颖恬、肖越勇、徐克成、叶定伟、张肖、张啸波

大会秘书处: 边灵杰、陆天雨、马洋洋



会议注册:

参会代表可通过会议官方网站(http://www.asiancryosurgery.org/2023)在线注册。注册成功后组委会将发放电子版大会邀请函至参会者邮箱,如需纸质版请自行打印或联系秘书处邮寄。

住宿与交通:

会议住宿: 参会代表如需入住会议指定酒店,请查看会议官方网站(http://www.asiancryosurgery.org/2023)"住宿报名"栏目,按照提示提交相关信息,办理入住时即可享受大会协议价。所有参会会员住宿费、交通费及餐费需自理。

会场交通:

- 1、北京首都国际机场 T3 航站楼至北京东方花园饭店打车约 25 公里, 40 分钟左右到达;
- 2、北京大兴国际机场至北京东方花园饭店打车约54公里,60分钟左右到达;
- 3、北京南站高铁站至北京东方花园饭店打车约14公里,30分钟左右到达;
- 4、北京站至北京东方花园饭店打车约5公里,20分钟左右到达;
- 5、公共交通可乘坐首都机场快轨或者北京地铁 2 号线至东直门地铁站 C 口出。

联系我们:

会务咨询: 李晓娜 18600821191

学术联系: 边灵杰 18810958731

后勤服务: 马洋洋 15768909194

注册支持: 陆天雨 18928921985

技术支持: 马 杰 18951089391



Announcement of the 7th Academic Conference of the Asia Society of Cryosurgery

Dear Experts and Colleagues,

Since the establishment of the Asian Society of Cryosurgery (ASC) in 2012, it has received a lot of attention from colleagues and has actively participated in the activities held by the ASC. In order to further promote the standardization and orderly development of minimally invasive tumor treatment technology and better play its role in comprehensive tumor treatment. The ASC has decided to hold the "The 7th Academic Conference of the Asia Society of Cryosurgery" in in **Beijing**, capital of China on **December 9**, **2023**.

The theme of conference is 4I (Inheritance, Innovation, Integration and Increase), the conference will continue to uphold the concept of "learning from all and developing together" and strive to achieve four major goals: (Shoulder the banner), to lead the international development of cryosurgery in Asia; (Extended group), to comprehensively expand the application of cryosurgery in tumor ablation, bronchoscopy, bronchoscopy, gynecology, dermatology; (Hold annual conference), to hold an annual meeting of all members, and inviting other experts in related fields to exchange and study. (Make a great effort to do something), we should to set up a number of training bases and cooperative enterprises, strengthen international exchange with other sister societies, and let more patients benefit.

ASC attaches great importance to academics and aims to build a high-level academic exchange platform of cooperation and openness for colleagues in the field of minimally invasive therapy. The conference will cover imaging, clinical and basic research in the fields of cryoablation, thermal ablation, vascular interventions and respiratory endoscopic interventions. There will be online and offline academic exchanges between renowned experts in the field of interventional and minimally invasive tumor therapy from all over Asia, and exciting lectures on the frontier disciplines, new technologies and new concepts in the related fields.

Welcome to Beijing! We sincerely invite you to join us for the event and promote the development and prosperity of cryotherapy in Asia.

Asian Society of Cryosurgery



Basic Information

Conference Date: December 9, 2023

Registration time: December 8, 2023 12:00-20:00

Conference place: Beijing Oriental Gardern Hotel (No. 6 Dongzhimen South Street, Dongcheng

District, Beijing, China)

Conference registration place: Lobby on the first floor of Beijing Oriental Gardern Hotel

Organization & Staffing

Organizer:

Asian Society of Cryosurgery

Organizer:

Dongzhimen Hospital of Beijing University of Traditional Chinese Medicine

Honorary Chairmen of the Conference:

Nikolai Korpan (Austria), Xiao Yueyong, Xu Kecheng, (Japan), Ye Dingwei, Li Chengli.

Congress Chair:

Wang Hongwu

Co-Chairs:

Guo Wei, Kevin Huang (Taiwan), Li Wentao, Li Jiaping, Niu Lizhi, Barlian Sutedja (Indonesia), Chen Icin Fah (Malaysia)

Academic Committee of the Congress:

Mingjun Bo, Guofen Chen, Barlian Sutedja, Byung Kwan Park, Dmitrii A. Ionkin, Junta Harada, Lim Yew Cheng, Md Abu Kausar (Shapon), Michael Alan B. Hernandez, Nikolai Korpan, Pudjo Astowo, Tadashi Shimizu, Teguh Widjajadi, Watanabe, Yasuyuki Sugiyama, Wenxiao Shiba, Nengyu Cha, Hong Chen, Puying Chen, Xiaobo Chen, Yuanxiong Cheng, Duanming Du, Gao Feng, Wei Guo, Yenwei Guo, Tzu-Lin Huang, Wenqing Jiang, Tien-An Jiang, and Luminescence Jin, Li Wentao, Li Jiaping, Li Chengli, Li Quanwang, Li Xiaoguang, Li Yishi, Li Zhong, Li Zhaopei, Liang Bing, Liao Jiangrong, Lin Cunzhi, Lin Zhengyu, Liu Ming, Long Fa, Lv Liping, Ma Hongming, Meng Fanzheng, Mi Bing, Mu Feng, Niu Lizhi, Niu Hongxin, Qian Jianxin, Qian Zhuyin, Qiu Guoqin, Ren Guoxin, Rao Wei, Si Tongguo, Song Xiaolian, Sun Jize, Sun JiYuan, Sun Junhui, Tu Zhiyan, Wang Hongwu, Wang Jiwang, Xiao Yueyong, Xu Kecheng, Xiao Yangbao, Xing Xiqian, Yang Po, Yang Wuwei, Yang



Yi, Ye Xianwei, Yu Haipeng, Zhang Nan, Zhang Xiao, Zhang Xiaobo, Zhang Yanfang, Zhao Wenhua, Zhou Hongmei, Zhou Zhigang, Zou Heng

Congress Organizing Committee:

Barlian Sutedja, Byung Kwan Park, Bian Lingjie, Nikolai Korpan, Watanabe, Guo Wei, He Xiaofeng, Li Wentao, Li Jiaping, Li Chengli, Liu Ming, Li Xiaona, Lu Tianyu, Ma Yangyang, Niu Lizhi, Sun Jize, Wang Hongwu, Wei Yingtian, Xiao Yueyong, Xu Kecheng, Ye Dingwei, Zhang Xiao, Zhang Xiaobo

Congress Secretariat:

Lingjie Bian, Tianyu Lu, Yangyang Ma



Conference Registration

Participants can register online through the official conference website (http://www.asiancryosurgery.org/2023). After successful registration, the organizing committee will issue an electronic invitation letter to the participants, if you need a paper copy, please print it out yourself or contact the secretariat to mail it to you.

Accommodation and Transportation

Accommodation: Participants who need to stay in the designated hotel, please check the official website of the conference (http://www.asiancryosurgery.org/2023) "Accommodation Registration" section, follow the prompts to submit the relevant information, check in to enjoy the conference agreement price. All participating members are responsible for their own accommodation, transportation and meal expenses.

Venue transportation:

- 1. Beijing Capital International Airport Terminal T3 to Beijing Oriental Garden Hotel is about 25 kilometers by taxi, about 40 minutes to arrive;
- 2. Beijing Daxing International Airport to Beijing Oriental Garden Hotel by taxi about 54 kilometers, about 60 minutes to arrive;
- 3. Beijing South Railway Station to Beijing Oriental Garden Hotel is about 14 kilometers by taxi, about 30 minutes to arrive;
- 4. Beijing Railway Station to Beijing Oriental Garden Hotel by taxi is about 5 kilometers, about 20 minutes to arrive;
- 5. By public transportation, you can take the Capital Airport Express or Beijing Subway Line 2 to Dongzhimen Subway Station, Exit C.

Contact information:

Conference service: Li Xiaona 18600821191

Academic contact: Bian Lingjie 18810958731

Logistic service: Ma Yangyang 15768909194

Registration Support: Lu Tianyu 18928921985

Technical Support: Ma Jie 18951089391